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Abstract (en)
[origin: DE10144588C1] The lever shaft fixing method has the stepped diameter shaft (10) fitted into a bore (22) of the flat lever (20) until the
stepped edge abuts the peripheral edge of the bore, before deformation of the lever in the vicinity of the bore, parallel to the shaft, using a tubular
pressure tool (50). The latter is pressed against the edge of the bore, for deforming it inwards for clamping lesser diameter section (11) of the shaft.
Also included are Independent claims for the following: (a) a lever for a switch lock; (b) an assembly tool for fitting a stepped (c) diameter shaft to a
flat lever

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zur Festlegung einer Achse an einem flachen Bauteil, ein Montagewerkzeug für die Befestigung der Achse in
dem Bauteil und einen nach dem Verfahren gebildeten Stützhebel für ein Schaltschloss. Um den Festsitz der Achse 10 in einer Bohrung 22 zu
erhalten, wird die Achse 10 unter Verwendung des Presswerkzeugs 50 in axialer Richtung gestaucht. Das Werkzeug 50 umfasst eine Druckhülse
52, welche den Umfang der Bohrung staucht. Die dabei entstehende Materialverdrängung 26 dringt in den Raum zwischen Bohrwandung und
Achse ein und legt die Achse fest. <IMAGE>
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